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Kandideerimise soov ja seotus ujumisega: 

Olen terve enda teadliku elu spordiga tegelenud ning olnud sellega üht või teistpidi seotud. 

Ujumisega olen olnud otseselt seotud alatest 2009. aastast, kus ajaperioodil 2009 – 2014 ujusin TOP 

ujumisklubis. Pärast aktiivse ujumiskarjääri lõppu tundsin, et soov on Eesti ujumisse panustada ning 

midagi kogukonnale tagasi anda. 

Alates maist 2022 olen olnud Eesti Ujumisliidu juhatuse liige ning eelarvekomisjoni liige, panustades 

seeläbi Eesti ujumise arengusse ning alaliidu juhtimisse. Ma siiralt loodan, et järgneva 4 aasta jooksul 

saame ka pikalt oodatud olümpiaujula ehitusega algust teha ning annan endast parima, et see teoks 

saaks. 


